
 

 
vragen  Schriftelijke vragen d.d. 16-2-2019 
Indiener EVA fractie, Marielle Vergouwe 
onderwerp Voortgang Hof van Spui Fase 2 
In de raad van 18 december 2017 heeft de raad een voorbereidingsbesluit genomen voor 
het plangebied Hof van Spui fase 2. Onderdeel van de raadsstukken was RIB over  
Toezegging Termijn onderhandeling erfpachtcanon Gebr. Geeve. De fractie EVA heeft de 
volgende vragen aan het college: 
 

1.  In de RIB uit 2017 stond dat het definitieve onderhandelingsresultaat in januari 2018 
werd verwacht. Is de waarde van het erfpachtrecht  van het perceel aan het Spui fase 2 
inmiddels onherroepelijk vastgelegd? Zo ja, wat is de uitkomst? 
2. Wat is de status  van de onderhandelingen met de gebr. Geeve? 
3. Welke acties  zijn er door het college ingezet om tot een oplossing te komen indien er nog 
een geen overeenstemming is? 
4. Wordt fase 2 conform de oorspronkelijke planning gerealiseerd?  
5. Indien de planning niet gehaald wordt, waarom zijn de raad (sinds december 2017) en de  
(toekomstige) bewoners  hierover niet geïnformeerd? 
6. Wat is op dit moment het grote struikelblok om te starten met de ontwikkeling/verkoop 
van fase 2? 
7. Hoe, wanneer en op welke manier worden de kopers uit fase 1 geïnformeerd over de 
voortgang van dit proces? 

 
 
 

 
 


